
Møte i AFU 20/10-09.

Tilstede: Håkon, Benedikte, Eirik, Thomas, Maren

Sak 1: Geir har trukket seg
Geir har trukket seg, og vi har altså ingen bachelorstudent i fagutvalget.
Benedikte blir representant i Programrådet for FAM og i LAMU

Sak 2: Møte i Pers rekruteringsutvalg
A) Øystein Elgarøy tok ansvar. Frode snakker med studentene på ast1100.
Fagevaluering i ast1100: 20 leverte. Av disse vil 1 fortsette med ast, 3 er usikre

B) Kloning av kurs mellom bachelor og master skal vekk, og mellom master og phd.
Kosmologi1 og gassdynamikk kjøres nå bare som 4000-kurs. Kosmologi2 og alle andre kurs
skal ha en tøffere doktorgradsvariant. Kurs på fysikk (Klassisk mekanikk, Computational
Physics, Matematiske metoder) skal tilbys bare som 3000 kurs. Dette gjør det problematisk
for ast-studenter å ta disse kursene ettersom det skal bli vanskeligere å få godkjent 3000-kurs
på master.

Gassdynamikk undervises mest sannsynlig for siste gang, det skal kanskje lages et
Solfysikk1-kurs istede?

Sak3: Stumtjeneren
Eirik er ansvarlig for skru den sammen.

Sak 4: Håkon spyr av skjermene på lesesalen
Skjermene er uskarpe. Boksene er kanskje problemet. Handlingsplan:

1) Håkon og Eirik sjekker om dette er tilfellet
2) Lill må med på laget, Benedikte tar ansvar
3) Snakke med Unni og Torben
4) Snakke med noen med økonomisk myndighet

Sak 5: TG
UiO har stand på TG, men bare ifi er der. De vil gjerne ha med oss (phd/postdok). Håkon
følger opp.

Sak 6: Skal vi gjøre noe gøy?
Spillkveld? Mandag 2. november kl 18.00. Vi vil ha pizza.
VDVDS: midten av november


